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 Memorandum 
Datum: 25-05-2011 
 
Aan:  Commissie Wonen Maatschappij en Cultuur 
 
Van:  GS van Gedeputeerde M. Pennarts-Pouw    Tel: 3153 
 
Onderwerp: Afspraken knelpunt caseload jeugdbescherming 
__________________________________________________________________ 
 
In de vorige commissievergaderingen zijn de knelpunten inzake de caseload jeugdbescherming aan de 
orde geweest. In de vorige commissievergadering is er door verschillende commissieleden op 
aangedrongen, om met Bureau Jeugdzorg Utrecht uit de impasse te komen en tot een oplossing te 
komen waarbij de kwaliteit van de zorg voor de meest kwetsbare kinderen is gegarandeerd.  
 
Op deze wijze informeer ik u dat wij inmiddels met Bureau Jeugdzorg voor 2011 zodanige afspraken 
hebben gemaakt, dat de kwaliteit van de zorg in het kader van de jeugdbescherming wordt 
gegarandeerd en hiermee voldoet aan de landelijke normen en eisen. 
 
De afspraken met Bureau Jeugdzorg voorzien in een voorfinanciering van € 800.000,- van de 
verwachte tariefsverhoging. Mocht deze tariefsverhoging toch uitblijven, dan zal er met Bureau 
Jeugdzorg Utrecht een terugbetalingsregeling worden afgesproken, eventueel in de vorm van een 
efficiencykorting.   
 
Bij deze afspraken heb ik rekening gehouden met  het gegeven dat wij als provincie, Bureau Jeugdzorg 
Utrecht, Jeugdzorg Nederland en het IPO, alles in het werk stellen om het rijk te bewegen over 2011 
de tarieven (met terugwerkende kracht) bij te stellen tot een voldoende  niveau.  
 
Mede naar aanleiding van ons signaal aan het rijk, heeft de staatssecretaris dhr.Teeven op 25 mei aan 
de Tweede Kamer laten weten, voor de bureaus jeugdzorg met de grootste financiële knelpunten 
(Amsterdam, Rottredam, Utrecht), incidentele middelen beschikbaar te willen stellen. 
 
Daarbij stelt de staatssecretaris de voorwaarde dat de bedrijfsvoering van het betreffende bureau 
jeugdzorg wordt doorgelicht door een externe partij. Ik zal bij BJU er op aandringen, aan een dergelijk 
onderzoek mee te werken. 
 
Tevens zal de Algemene Rekenkamer gehoor geven aan het verzoek van de staatssecretaris om 
onderzoek te doen naar de toereikendheid van de tarieven van de jeugdbescherming en 
jeugdreclassering. Daarbij zal ook onderzocht worden, op welke wijze verbetering en uniformering 
van de financiële administratie bij de bureaus jeugdzorg tot stand kan worden gebracht.   
 


